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Spørgsmål nr. S 1438 

§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 

Til:  

Dato: 29. april 2021 

Stillet af: Karsten Hønge (SF)  

Mener ministeren, at det er rimeligt, at man kan få skattefradrag for 

kontingent til fagforeninger, som bruger op mod 65 pct. af budgettet fra 

kontingenter på markedsføring?  

(Spm. nr. S 1438). 

Begrundelse 

Der henvises til indlægget »Fagligt wakeup-call: Kom ind i 

marketingskampen« i A4 Overenskomst den 29. april 2021. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Karsten.Honge@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

 

Skatteudvalget 2020-21

Offentligt


	Begrundelse

